
Protokół Nr 10/2025

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 1l lutego 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności (za%cznik nr l
do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
2. Dyrektor Żłobka - Danuta Daszkiewicz;
3. Kierownik Klubu Dziecięcego - Kamila Damaszek.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.
4.

5.
6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Analiza wydatków sołectw i osiedli za 2024r.;
Stanowisko w sprawie dwóch pism mieszkańca w sprawie wykonywania przez Radę
Miejską prerogatyw wynikających ze statutu gminy oraz w sprawie podejrzenia o
niegospodarność i działanie na szkodę Gminy Sępólno Krajeńskie;
Kontrola funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyje,to jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu styczniu br.

Ad.3. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji informację w zakresie wykonania budżetów przez
jednostki pomocnicze gminy za 2024r. (za%cznik nr 2 do protokołu). Nadmieniła, że wszystkie
jednostki pomocnicze gminy zrealizowały swoje budżety w 1 00%. Przypomniała, że wysokość
budżetu sołectwa jest uzależniona od liczby mieszkańców w danym sołectwie oraz od
dochodów wykonanych przez gminę w roku poprzedzającym przyznanie budżetów jednostkom
pomocniczym. Przedstawiła również szczegółowe rozliczenie wydatków Osiedla Nr 1,
Sołectwa Lutowo i Sołectwa Wałdówko (za%czniki nr 3,4 i5 do protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Pan Pieczywek przypomniał. o czym mówił na wcześniejszych posiedzeniach komisji tj., że
dla niego trochę: niesprawiedliwe jest to, że mniejsze sołectwa ponoszą duże wydatki związane
z utrzymaniem świetlic wiejskich, jest to większość budżetu sołeckiego, natomiast Sołectwa
Wałdowo i Lutowo są z tego wydatku zwolnione, bo koszty wiejskich ośrodków kultury
pokrywa gmina. Dlatego też w dyskusji ustalono, że gmina postara się bardziej pomóc
mniejszym sołectwom w prowadzeniu inwestycji drogowych. Skarbnik Gminy przyznała, że
Lutowo i Wałdowo posiada znacznie więcej środków z przeznaczeniem na drogi.

Komisja jednogłośnie postanowiła, że skieruje w tej sprawie wniosek do Burrnistrza.
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Ad.3. Komisja zapoznała się z dwoma pismami mieszkańca w sprawie wykonywania przez
Radę Miejską prerogatyw wynikających ze statutu gminy oraz w sprawie podejrzenia o
niegospodarność i działanie na szkodę Gminy Se;.pólno Krajeńskie (załącznik nr 6 i nr 7 do
protokołu).
Pan Sieg powiedział, że już we wcześniejszych pismach wnioskodawca zwracał się o
przeprowadzenie kontroli zużycia energii elektrycznej, wykorzystania urlopów i zasadności
przydzielania nagród pracownikom urzędu. Przypomniał, że Komisja Rewizyjna ujęła
przeprowadzenie kontroli we wskazanych zakresach w swoim rocznym planie pracy na 2025r.
Kontrola zużycia energii elektrycznej jest planowana podczas kontroli Przedszkola Nr 3, gdzie
to zużycie miało być raz większe, raz mniejsze. Kontrola wykorzystania urlopów obejmie
również odchodzących na emeryturę Zastępcę Burmistrza i Dyrektora Zakładu Obsługi
(światy Samorządowej, dlatego też Komisja zwróci się o przedłożenie danych w tym zakresie
już na kolejne swoje posiedzenie. Odnośnie sugestii wnioskodawcy, aby kontrola objęła
również poprzednie lata stwierdził, że w tym okresie były prowadzone kontrole przez
Regionalna Izbę Obrachunkową, Najwyższą Izbę Kontroli, działała Komisja Rewizyjna
poprzedniej kadencji, poza drobnymi uwagami, nie stwierdzono większych nieprawidłowości.
Dlatego zasugerował, aby Komisja przeprowadziła kontrolę w zakresie objętym rocznym
planem na 2025r. Dodał, że pisma otrzymali do zapoznania wszyscy radni celem zapoznania
się lub podjęcia ewentualnych działań dotyczących spraw zawartych w tych pismach.

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za sugestiami Przewodniczącego Komisji.

Ad.4. Komisja przeprowadziła kontrolę funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny
w Sępólnie Krajeńskim (protokół z kontroli stanowi załącznik nr 8 do protokołu).

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. RobertSieg -Przewodniczący

2. Ksenia Wirkus - Zastępca Przewodniczącego

3. JadwigaBukolt-Członek

4. Dariusz Pieczywek - Członek

5. PiotrWarmiński -Członek

6. Ąjetan Wiese - Członek
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